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The American Chinese School of Greater Detroit (ACSGD) V-2021-06-14 

American Chinese School of Greater Detroit (ACSGD) 
Online Course Acknowledgement 

 

This document must be signed (by check the box on the registration Check 
Out page) by the parent or guardian for the enrolled student before 
participation in The American Chinese School of Greater Detroit 
instructional programs. 

I, the parent or legal guardian of the enrolled student, and on behalf of the 
student, acknowledge that all course contents, formats, and materials such 
as PowerPoint presentations, handouts, exercises, exams, projects, etc., 
delivered or distributed during ACSGD’s online course sessions, unless 
otherwise specified, belong to the intellectual properties of teacher(s). 
Without written permit from the teacher(s), no videotaping, recording, taking 
snapshots, and transferring or disseminating course materials are 
permitted. Any violations are subject to further actions as it deems 
necessary, including legal action. 

 

 

底特律中文学校 

在线课程知识产权保护知情同意书 
 

本文件须在注册前由注册学生的家长或监护人签名同意（点击签名页的同意

选项）。 

本人, 注册学生的家长/监护人，并代表学生，确认所有底特律中文学校

（ACSGD）在线课程中交付和分发的课程内容、授课形式、和所发材料，

如 PowerPoint演示文稿、课程讲义、练习、考试、大作业等，除非另有说

明，否则均属于本课程教师的知识产权。未经教师的书面许可，不得进行录

影录像、电脑摄录、截屏快照等形式的翻录，不得进行除本课堂授课时空外

的任何转发或分发。任何侵权行为都将会根据需要采取进一步行动，包括法

律行动。 


